
Wyciąg z treści protokołu 

z obrad Zwyczajnego Walnego Zgromadzenia Akcjonariuszu 

TALEX Spółki Akcyjnej z siedzibą w Poznaniu 

z dnia 7 czerwca 2022 roku 

 

(…) 

Do punktu 6. porządku obrad:  

(…) 

Akcjonariusze zadali pytania Zarządowi dlaczego Spółka w ciągu ostatnich 5 (pięciu) kwartałów 

odnotowuje ujemny wynik finansowy, a także czy w ocenie Zarządu Spółka przeżywa bardziej poważne 

problemy oraz czy Zarząd posiada koncepcję na odwrócenie tego negatywnego trendu. 

Przewodniczący Zgromadzenia zwrócił uwagę Akcjonariuszom, że treść zadanych przez nich pytań nie 

mieści się w porządku obrad dzisiejszego zgromadzenia. 

Członek Zarządu Jacek Klauziński stwierdził, iż wyniki finansowe Spółki wykazywały zysk za rok 2020 

ze względu na to, że instytucjonalni klienci bankowi Spółki przeszli w dużej części na system pracy 

zdalnej, nastąpiło zwiększone zapotrzebowanie na usługi informatyczne świadczone przez Spółkę. 

Natomiast w 2021 roku główni klienci w znaczącym stopniu ograniczyli swą detaliczną działalność, w 

związku z powyższym spadły przychody Spółki np. z działalności serwisowej. W międzyczasie nastąpił 

wzrost płac w branży informatycznej. Na spadek przychodów składa się również fakt, że Spółka 

związana jest ze swoimi kluczowymi klientami długoterminowymi umowami, a więc dopiero w 

przyszłości zaistnieją warunki do możliwości renegocjowania kontraktów i stawek z nimi związanych. 

Członek Zarządu Andrzej Rózga stwierdził, że taka sytuacja nie może trwać przez dłuższy czas, w 

związku z czym Spółka nie zdecydowała się na redukcję swych kluczowych pracowników, którzy to 

pracownicy gwarantują Spółce możliwość wykonania nowych kontraktów. 

Zarząd uważa, że w przyszłości nastąpi wzrost zamówień i w związku z utrzymywaniem profesjonalnej 

kadry inżynierskiej Spółka będzie w stanie zrealizować nowe kontrakty oraz nie poniesie dodatkowych 

kosztów związanych z poszukiwaniem wysoko wykwalifikowanych inżynierów. 

(…) 

 


